
Звiт
депутата КегичiвськоТ селишноi ради VIII скликання

вiд полiтичноi партii <ВсеукраТнське об'еднання кБатькiвццина>
Кулаченко Лiлii Григорiвни за 2024 piK

Керукlчись Конститучiсю Украihи та у вiдповiдностi до cTaTTi lб Закону
Украiни <Про статус депутата Iиiсцевих рад) iнформую про cBolo депутатську
дiяльнiсть протягом 2023 року.

Рiшенняru V сесii селищноi ради VIII скликання мене було обрано
секретарем постiйноТ KoMiciT з ryманiтарних питань, фiзичноТ культури та спорту,
молодiжноi полiтики, охорони здоров'я та соцiального захисту населення.

З обов'язками секретаря постiйноi KoMicii справляюся н€Lпежним чином. Також
брагrа участь в роботi адмiнiстративноi KoMicii при Виконавчому KoMiTeTi

Кегичiвськоi селищноТ ради.
У своiй депутатськiй дiяльностi керуIося Конституцiею Украihи, Кодексами

та Законами УкраIни, iншими нормативно-правовими актами, а такQж

принципаNIи людяностi, чесностi, взаемоповаги.

OcHoBHi напрямки моеi дiяльностi - це захист прав та iHTepeciB жителiв
Кегичiвськоi громади, пiдтримка Bcix iнiцiатив, спрямованих на матерiальне
покрацIення та розвиток громади.

Протягом звiтного перiоду брапа участь в роботi 18 iз t9 пленарних засiдань
сесiй Кегичiвськоi селищноТ ради та у 15 iз 16 засiданнях постiйноТ KoMiciI.

,Щолучалася до обговорення питань, що виносилися на розгляд постiйноТ KoMiciT

та сесiй селищноi ради з попереднiм ik ознайомленням та вивченням. Голосуючи
за рiшення, що виносилися на розгляд cecii, завжди враховув€rла думку виборцiв,
користь вiд цих рiшень для КегичiвськоТ громади. Пiдтримувала соцiальнi
проекти, якi обговорюв€rлися на cecii i в подагlьщому реапiзовув€Lпися в громадi.

Як депутат селищноi ради, постiйно спiлкувчLлася з виборцями, щосереди
проводила прийоми громадян, отримувала звернення здебiльшого в уснiй формi,
на якi своечасно реаryвала. При потребi, готувirла вiдповiднi депутатЬькi
звернення i сприяла ix позитивному вирiшенню. Раз на пiвроку звiтуваrrа перед
виборцями пiд час органiзованих зустрiчей та перед активом первинноТ
органiзацii полiтичноi партii <В сеукраiЪське об' еднання <<Батькi вщина>.

Неоднор€lзово з€Lлучалася до органiзованоТ видачi гуманiтарноТ допомоги,
що надходила вiд Харкiвськоi обласноТ вiйськовоI адмiнiстраuii, вiд XapKiBcbKoT
обласноi органiзацiТ Червоного Хреста. Брала участь у суботниках
iз благоустрою селища. Протягом звiтного року сама донатами пiдтримув€ulа
вiйськовi пiдроздiли та залучала до
,Щопомагагlи мiсцевим волонтерам

благодiйноТ допомоги cBoix однопартiйцiв.

у зборi пролуктiв харчування, а також
необхiдних речей на замовлення вiйськовослужбовцiв.

Як депутат, планую i в под€rльшому працювати в TicHoMy KoHTaKTi з
виборЦями, сприяти вирiшенню ix проблемних питань, пiдтримувати iнiцiативи
Кегичiвськоi громади щодо под€rльшого ii розвитку.
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